

SURE-Newsletter No. 4/2021



SUSTAINABLE RESOURCES
Verification Scheme GmbH

[Home](#) | [Contact](#)

29.07.2021



First certificates according to REDII issued in the SURE-EU system

Since July 1st, 2021, according to a communication from the European Commission, certificates according to the requirements of REDII can be issued in the SURE-EU system. The results of the first audits of two biomass plants in Spain were therefore eagerly awaited. Now it is official: after careful and meticulous preparation, the certification body CGN was able to make a positive certification decision and solemnly hand over the first certificates to the pulp and energy producer ENCE.

[Read more](#)

Erste Zertifikate nach REDII im SURE-EU-System ausgestellt

Seit dem 1. Juli 2021 können nach einer Mitteilung der Europäischen Kommission Zertifikate nach den Vorgaben der REDII im SURE-EU-System ausgestellt werden. Mit großer Spannung wurden daher die Ergebnisse der ersten Audits zweier Biomasseanlagen in Spanien erwartet. Jetzt ist es amtlich: nach ausgiebiger und sorgfältiger Vorbereitung, konnte die Zertifizierungsstelle CGN eine positive Zertifizierungsentscheidung treffen und dem Zellstoffproduzenten und Energieerzeuger ENCE die ersten Zertifikate feierlich überreichen.

[Weiterlesen](#)

Copyright© 2021 sure-system.org

[Click here to Unsubscribe](#)